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NACKA 
KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Valnämnden 

§ 47 VALN 2018/3 

Övriga frågor - affischtavlor 

Beslut 
Valnämnden beslutar att Nacka kommun inte verkar eller betalar för uppsättning av 
"Affischtavlor för valbudskap" i framtida val. 

Ärendet 
Bo Bergkvist (M) lyfter frågan om de affischtavlor för valbudskap som valnämnden 

bekostar och som sätts upp på 21 platser i kommunen. Beslutet om att sätta upp 
affischtavlorna inför val till riksdag kommun och landsting 2018 togs av valnämnden den 

12 mars 2018 (§ 4 VALN 2018/ 3). Affischtavlorna 2018 kostade 255 000 kr i tillverkning, 
uppsättning och underhåll. 

Yrkanden 
Konrad Hellberg (C) yrkade att Nacka kommun inte verkar eller betalar för uppsättning av 
"Affischtavlor för valbudskap" i framtida val. I yrkandet instämde Sten Grack (L) och 

Anders Tiger (KD) och Vilma Mori Aguilar (M) 

Brita Nyman (S) yrkade i första hand att ärendet bordläggs och i andra hand avslag. 
I yrkandet instämde Birgitta Rasmussen M och Pernilla Fexdal (MP). 

Beslutsgång 
Valnämnden beslutade att ärendet skulle avgöras vid dagens sammanträde. 

V alnämnden beslutade i enlighet med Konrad Hellbergs yrkande. 

Reservationer 
Brita Nyman (S), Pernilla Fexdal (MP) och Birgitta Rasmussen M reserverar sig mot 
beslutet till förmån för egna yrkanden. 

Protokollsanteckning 
Brita Nyman för Socialdemokraternas grupp, Pernilla Fexdal för Miljöpartiets 
grupp och Birgitta Rasmussen för Vänsterpartiets grupp lät anteckna följande till 
protokollet: 
Vi anser att det är onödigt att ta upp frågan om valplankens framtid under vårt sista 

sammanträde för året/ perioden. Dessutom med kort varsel. 

Frågan om valplankens framtid behöver förankras i de olika partierna och borde lämnats 

över till kommande valnämnd, perioden 2019 - 2022. 

Valplankens framtid måste framförallt diskuteras som en demokratisk del av informationen 

inför ett val. 

Justerandes signatur I Utdragsbestyrkande 


